
Referat Generalforsamling i Katrinehavens Venner  
den 18. marts 2024 

 
Tid:  kl. 1900-2000 
 
Sted:  Katrinehavens Café 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 
 
Pkt. 1 Valg af dirigent 
 • Ajanthan Manohararajah (Ajan) blev indstillet af bestyrelsen og blev valgt til 

dirigent 
 

Pkt. 2 Valg af referent 
 • Lotte Thomsen blev indstillet og valgt til referent 

 
Pkt. 3 Bestyrelsens beretning v/ formand Jonna Bach Christensen 
  

• Formanden Jonna Bach Christensen fik ordet og fremlagde bestyrelsens 
beretning: 

 
Jeg vil lige kort fortælle hvordan året 2023 gik i støtteforeningen Katrinehavens 
Venner. 
Vi havde generalforsamling den 6. marts, hvor vi efterfølgende konstituerede 
bestyrelsen og den blev således: 
Jeg fortsatte som formand, Lisbeth næstformand, Anni kasserer, Lotte referent, 
bestyrelsesmedlemmer Lissy og Terese, Suppleanter Michelle og Henrik, Ajan 
medarbejderrepræsentant og revisor Henrik. 
Vi har haft 4 bestyrelsesmøder i 2023, hvor der til alle møder er lavet et referat som er 
sendt ud til alle forældre/pårørende og de kan også læses på Katrinehavens 
hjemmeside. 
Vi fik i 2023 arrangeret vores årlige sommerfest den 2. september, hvor der blev 
nedsat et udvalg på 3 som stod for at finde sponsor gaver til vores tombola.  
Vi opnåede at få og finde 300 gevinster, store som små. Dette betød at vi også fik solgt 
4300 lodder.  
Inden festdagen, havde Ajan og serviceholdet gjort et godt stykke arbejde for os, da de 
havde sørget for at alle borde og stole var kørt ind i teltet, samt alle de mindre telte 
var blevet sat op og de forskellige ting var kommet på pladsen, så det gjorde det 
nemmere og lettere for os at få lavet bordopstillingen og de praktiske ting på plads 
inden dagen. Så stor tak til Ajan og serviceholdet – håber at I igen i år vil være os 
behjælpelig. 
Sven Egg startede i teltet og The Mumes spillede efter maden og de er også bestilt til 
vores kommende sommerfest i år. 
Lions Pølsevogn solgte pølser/brød og Luni smil var også med på festpladsen.  
Vores nye tiltag til sommerfesten blev at vi havde bestilt Ditto toget til at komme og 
sluttede dagen af med et par køreture rundt i området og det var et stort hit blandt 
beboerne. 
Årets sommerfest bliver lørdag den 7. september. Vores mål er allerede nu er at køre 
efter samme koncept som sidste år, da vi har fået meget god omtale og ros for 
sommerfestens arrangement. 
Vi har allerede på vores første møde i år været i gang med at planlægge en musik-
hygge-dag på Katrinehaven, som bliver fredag den 7. juni mellem kl. 16.00 og 18.00, 



hvor Trepas bandet vil komme og spille et par timer i teltet og Lions Pølsevogn vil 
sælge pølser i samme tidsrum.  
Lisbeth har igennem året været i gang med at sætte Terese ind i hvor og hvordan man 
søger sponsorpenge hjem.  
Lisbeth er på valg i år og hun har ikke ønsket genvalg. Hun har været med i 
støtteforeningen igennem 10 år og hun har gjort et kæmpestort stykke arbejde i 
forbindelse med at søge sponsorpenge hjem til mange gode formål. Men jeg vil gerne 
takke dig Lisbeth – for det samarbejde vi har haft sammen igennem 10 år og alt det du 
har kæmpet for og gjort for støtteforeningen. Tak Lisbeth. 
 
Til sidst vil jeg gerne takke alle i bestyrelsen for alt hvad I hver især har gjort og gør og 
håber at vi kan fortsætte med at gøre en forskel for Katrinehavens beboere. 

 
 

• Der var ingen spørgsmål til bestyrelsens beretning 
 

Pkt. 4 Foreningens regnskab og budget v/ Anni Vogntoft 
 • Foreningens regnskab 2023 og budget 2024 blev gennemgået af Anni Jensen.  
Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent 
 • Bestyrelsen indstillede til at kontingentbetaling forblev uændret. Dette var der 

ingen kommentarer til, derfor blev det vedtaget. 
o Enkeltpersoner kr. 125,- 
o Firmaer kr. 500,- 

• Bestyrelsen blev opfordret til at ændre praksis for kontingentopkrævning. Der 
er kendskab til at medlemmer ikke får tilsendt opkrævninger og hvis der ikke 
tilsendes opkrævninger direkte har man jo en tendens til at glemme sit 
medlemskab. 

o Anni Vognsen redegjorde for baggrunden for 
kontingentopkrævningsmetoden og de udfordringer der er forbundet 
derved i forbindelse med opkrævning til de medlemmer som ikke er 
direkte pårørende til beboere på Katrinehaven.  

o Bestyrelsen vil adressere spørgsmålet ved først kommende 
bestyrelsesmøde. 

Pkt 6 Indkomne forslag 
 • Der var ingen indkomne forslag 
Pkt. 7 Valg til bestyrelse og suppleanter 
 • Følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg til bestyrelsen 

o Lisbeth Hesselberg (ønsker ikke genvalg) 
o Michelle Bach Christensen (ønsker ikke genvalg) 

• Følgende stillede herefter op til bestyrelsen 
o Annette Højgaard Hansen 

 Annette blev valgt 
• Følgende stillede op til suppleanter: 

o Tyge Bech 
o Henrik Andersen 

 Henrik og Tyge blev valgt 
 

• Bestyrelsen består derfor af følgende medlemmer: 
o Jonna Bach Christensen 
o Annette Højgaard Hansen 
o Anni Vogntoft Jensen 
o Lotte Thomsen 
o Lissy Johansen 
o Therese Vogntoft 



• Suppleanter: 
o Tyge Bech 
o Henrik Andersen 

 
• Det næste bestyrelsesmøde er den 3. april 2024 kl. 17.30 

Pkt. 8 Valg af revisor 
 • Henrik Andersen blev genvalgt til revisor 

Pkt. 9 Evt. 
 • Der var ingen indlæg til punktet og generalforsamlingen blev herefter afsluttet 
  
 
 

 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 

 


